
Nekega dne sem v sebi začutil, da ne morem več 
tako in da jo moram imeti bolj rad. Šel sem k njej 
domov, in namesto da bi šel v bazen, sem ostal z njo 
in jo spraševal o njenem življenju.
Zanimivo je bilo, da mi sploh ni bilo dolgčas.

Po tem pogovoru sem čutil, da poljub, s katerim se 
pozdravljava, ni bil več isti, saj sem v sebi doživljal 
veliko veselje.

Poleti sem šel pogosto 
obiskat svojo babico, ker je 
imela na svojem domu 
velik bazen, kamor sem 
povabil tudi svoje 
prijatelje.

Vedno, ko sem šel do 
babice, sem jo pozdravil le 
s kratkim poljubčkom, 
saj se nerad družim s 
starejšimi.

Živimo tako …
‘Skok’
v veselje

Nicolás ( Čile )

Chiara Lubich je glede izraza ''postajati 
eno'', povzetega po ''umetnosti 
ljubezni'', zapisala:

»Kadar kdo joka, moramo jokati z njim, 
in če se smeje, se moramo z njim 
veseliti. Tako se križ razdeli, ker ga nosi 
mnogo ram, veselje pa se pomnoži in 
ga je deležnih mnogo src. [...] Postajati 
eno z bližnjim zaradi ljubezni do Jezusa, 
z Jezusovo ljubeznijo, dokler ne bo 
bližnji, ki ga je nežno ranila Božja 
ljubezen v nas, hotel postati eno z nami 
v medsebojni izmenjavi pomoči, idealov, 
načrtov, ljubezni.«

BESEDA ŽIVLJENJA | 4

»Vsem sem postal vse.«
(1 Kor 9, 22)

Tako bomo pomagali uresničevati 
vesoljno bratstvo, Božje sanje o 
človeštvu, razlog, zaradi katerega je 
Jezus dal življenje.

TRUDIM SE:

VESELJE IN ŽALOST

DRUGIH

DELITI
Ta način življenja ne zahteva, 
da se odpovemo svojemu prepričanju, 
kakor da bi nekritično podprli kakršen 
koli način delovanja drugega ali 
kakor da ne bi imeli svojega 
življenjskega predloga ali svoje misli.

Postajati eno z drugim –
lahko rečemo tudi ‘postaviti se v 
kožo drugega’ – ni znamenje 
šibkosti, ni iskanje mirnega in 
miroljubnega sožitja, 
ampak izraz svobodnega 
človeka, ki služi ter zahteva 
pogum in odločnost.

“Danes, preden bom sodil 
kakšni situaciji, se bom 
poskusil … postaviti v 

vlogo drugega.”

Apostol Pavel napiše ta stavek korintski 
skupnosti, da bi z njim nekaterim, ki so 
dvomili ali zavračali njegovo apostolsko 
identiteto, razložil, zakaj je ravnal tako 
skromno in nevsiljivo.

Da bi Pavel pričeval nov način 
življenja, postane solidaren in blizu 
vsem vrstam ljudi, dokler ne postane 
eden od njih, z namenom, da bi jim 
prinesel novost evangelija.

Ne slepi se, dobro ve, da bodo samo 
nekateri odgovorili na njegovo 
ljubezen. Kljub temu ljubi vse in služi 
vsakomur, kakor je delal Jezus.

“Postati eno, deliti”


